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Møte: Bydelsutvalget  
Møtested: Servicetorget, Sørkedalsveien 148  

Møtetid: torsdag 12. april 2007 kl. 17.00     
Sekretariat: 23476014  
 
 
Møteleder: Elin Horn Galtung (H)  
   
Tilstede: Elenor W. Holter (H) 

Gunnar Stavnes (H) 
Arild Gjervan (H) 
Bertel O. Steen (H) 
Tove Ore (H) fra sak 62/07 
Bjørn Øiulfstad (H) 
Harald Johan Cappelen (H) 
Ellen Lerberg (SV) 
Trygve Gjertsen (Frp) 
Karin C. Matheson Seem (Frp) 
Carl Lindblad (A) 
Terje Bjøro (V) 

 

   
Forfall: Anette Prøis Fearnely (SV) sykdom  
 Turid Klette (A) uoppsettelig arbeid 

 
 

Som vara møtte: Helge Waal (SV)  
 Anne Fjermeros (A) 

 
Det var 14 stemmeberettigede til kl. 17.55 
og 15 stemmeberettigede fra kl. 17.55 sak 
62/07 
 

 

I tillegg møtte: Bydelsdirektør Jan Hagen  
 Avdelingssjef Jan O. Nytveit 

Avdelingssjef Marit Jansen 
Bydelsoverlege Åsa Rytter Evensen 
 

 

Møtesekretær:      Anne Marie Nordby  
 



Åpen halvtime: 
Reidar Efraimsen, Leder av Vestre Aker eldreråd, tok ordet til sak 62/07 Holmenkollbanen. 
 
Arve Johannessen, Vestre Aker eldreråd, tok ordet til sak 73/07 Parkeringssituasjon for 
brukere, besøkende og ansatte på parkeringsplass foran  FO- bygget  - var imot avgiftsbelagt 
parkering. 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble godkjent uten merknader. 
 
Godkjenning av sakskart 
Bydelsdirektøren fremmet forslag til ny sak:  Årsrapport – Hovstua frivillighetssentral 
Retting  i sak 68/07 Utvidelse av omsorgstrappen – opprettelse av innsatsteam – Saken skal 
rettes til bydelsutvalget og det skal være ”bydelsutvalget” i forslag til vedtak. 
 
Terje Bjøro (V) 
Fremmet følgende nye saker; 
Status – Vinderen helsestasjon 
Orientering om oppslag i Aftenposten 26.03.07 vedrørende plass på Ammerudlunden for 
beboer fra bydel Vestre Aker. 
 
Elin Horn Galtung (H) foreslo følgende nye saker satt på kartet: 
Sak 77/07   Bydelsdirektøren fremmet forslag til ny sak:  Årsrapport – Hovstua 
frivillighetssentral 
Sak 78/07   Status – Vinderen helsestasjon 
 
Ny sak:  Orientering om oppslag i Aftenposten 26.03.07 vedrørende plass på sykehjem for 
dement – overføres lukket møte. 
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Sak 54 /07  Protokoll 8. mars 2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra møte 8. mars 2007. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra møte 8. mars 2007. 
 

 Sak 55 /07  Regnskapsrapportering pr 28.02.2007 - Bydel Vestre 
Aker 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering.  
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering.  
 

 Sak 56 /07  Aspehaugveien 27A Klage over plan og 
bygningsetatens tillatelse på søknad om tilbygg til 
tomannsbolig Disp. fra reguleringsplan 

 
Plan-og bygningsetatens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg finner ikke grunn til å omgjøre plan- og bygningsetatens tillatelse 
av 26.05.06 og 19.07.06 om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi dispensasjon fra 
gjeldende regulering hva gjelder makimalt tillatt grense for utnyttelse (BYA).  
 
Klager fra Heidi Scheie, Helge Onsum og advokat Yngve von Ahnen anbefales ikke tatt til 
følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmer følgende forslag til vedtak: 
Begrunnelse: 
Gjeldende regulering for tomten er småhusområder i Oslos ytre by, S-4220, vedtatt i Oslo 
bystyre 15.03.06. Tomten er regulert til bolig, og maksimalt tillatt BYA er 24%. Tomten er på 
1003,8 m2. 
Det foreligger rammetillatelse til oppføring av tilbygg til stue i 1.etasje (18m2), som ikke er 
kommet til utførelse. Tomtens BYA er i dag 26,2%. Dersom det godkjente tilbygget blir 
oppført blir BYA 28%, og dersom det omsøkte tilbygget tillates oppført, vil tomten få en 
BYA på 28,8 %. 

Bydelsutvalget har notert seg etatens usikkerhet med hensyn til om dette tiltak kunne 
oppfattes som ikke å være eller å være avhengig av dispensasjon fra maksimalt tillatt BYA 
gjennom de vurderinger som er gjort i saken. 



Bydelsutvalget har med styrke også tidligere uttrykt bekymring for den tidligere praksis om å 
gi dispensasjon fra gjeldende reguleringsbestemmelser. Selv om et enkelt tiltak i seg selv 
muligens kan vurderes som ikke å være av vesentlig karakter, men sett i et større lokalt 
perspektiv er denne bydel et beklagelig eksempel på at de mange ”små” dispensasjoner ikke 
har vært heldige.  

Etter en samlet vurdering finner bydelsutvalget at det foreligger særlige grunner til ikke å 
innvilge dispensasjon til denne søknad. Det er etter bydelsutvalgets mening ingen grunn til å 
legge vekt på at det omsøkte tiltaket er plassert slik at det vender mot en side av klagerens hus 
og ikke har vinduer. Behov og ønsker kan endre seg over tid og derigjennom er det riktig også 
å ta hensyn til både mulig innsyn som utsyn.  

Nærheten mellom byggene anses videre som en stor ulempe når det gjelder vanlig vedlikehold 
av bygningene som for vedlikehold av området mellom disse. Anførselen om at tiltaket vil 
være av klar verdi for søker anses som en kortsiktig og subjektiv vurdering. En mulig verdi 
for søker, men ikke av verdi for områdets egenart som småhusbebyggelse. 

Det å peke på at 8 m2 er et beskjedent tiltak, kan muligens isolert sett være riktig, men sett i 
sammenheng med reguleringsbestemmelsenes maksimalt tillatte BYA, er dette ikke et 
beskjedent tiltak når dette innebærer at tomten vil kunne få en BYA på 28,8%. 

Bydelsutvalget anser at dette klare og beviste avvik fra gjeldende reguleringsbestemmelser fra 
tiltakshavers side, vil ytterligere gjøre dette boområdet trangere og bidra til at området mister 
sitt småhusbebyggelsespreg. 

Argumentet om at en nabo ikke har bemerkinger til tiltaket er forståelig da denne nabo ikke 
vil ha innsyn til tiltaket, da tiltaket i hovedsak bare kan sees fra denne nabos garasje, og 
dermed ikke kan vektlegges i særlig grad. 

Bydelsutvalget finner at i denne sak er det forholdet til gjeldene reguleringsplan og tillatt 
BYA som både må og skal være avgjørende. 
Vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg finner grunn til å omgjøre plan- og bygningsetatens tillatelse av 
26.05.06 og 19.07.06 om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi dispensasjon fra 
gjeldende regulering hva gjelder makimalt tillatt grense for utnyttelse (BYA).  
 
Klager fra Heidi Scheie, Helge Onsum og advokat Yngve von Ahnen tas til følge. 
 
BMS-komiteens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Begrunnelse: 
Gjeldende regulering for tomten er småhusområder i Oslos ytre by, S-4220, vedtatt i Oslo 
bystyre 15.03.06. Tomten er regulert til bolig, og maksimalt tillatt BYA er 24%. Tomten er på 
1003,8 m2. 
Det foreligger rammetillatelse til oppføring av tilbygg til stue i 1.etasje (18m2), som ikke er 
kommet til utførelse. Tomtens BYA er i dag 26,2%. Dersom det godkjente tilbygget blir 
oppført blir BYA 28%, og dersom det omsøkte tilbygget tillates oppført, vil tomten få en BYA 
på 28,8 %. 

Bydelsutvalget har notert seg etatens usikkerhet med hensyn til om dette tiltak kunne oppfattes 
som ikke å være eller å være avhengig av dispensasjon fra maksimalt tillatt BYA gjennom de 
vurderinger som er gjort i saken. 
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Bydelsutvalget har med styrke også tidligere uttrykt bekymring for den tidligere praksis om å 
gi dispensasjon fra gjeldende reguleringsbestemmelser. Selv om et enkelt tiltak i seg selv 
muligens kan vurderes som ikke å være av vesentlig karakter, men sett i et større lokalt 
perspektiv er denne bydel et beklagelig eksempel på at de mange ”små” dispensasjoner ikke 
har vært heldige.  

Etter en samlet vurdering finner bydelsutvalget at det foreligger særlige grunner til ikke å 
innvilge dispensasjon til denne søknad. Det er etter bydelsutvalgets mening ingen grunn til å 
legge vekt på at det omsøkte tiltaket er plassert slik at det vender mot en side av klagerens hus 
og ikke har vinduer. Behov og ønsker kan endre seg over tid og derigjennom er det riktig også 
å ta hensyn til både mulig innsyn som utsyn.  

Nærheten mellom byggene anses videre som en stor ulempe når det gjelder vanlig vedlikehold 
av bygningene som for vedlikehold av området mellom disse. Anførselen om at tiltaket vil 
være av klar verdi for søker anses som en kortsiktig og subjektiv vurdering. En mulig verdi 
for søker, men ikke av verdi for områdets egenart som småhusbebyggelse. 

Det å peke på at 8 m2 er et beskjedent tiltak, kan muligens isolert sett være riktig, men sett i 
sammenheng med reguleringsbestemmelsenes maksimalt tillatte BYA, er dette ikke et 
beskjedent tiltak når dette innebærer at tomten vil kunne få en BYA på 28,8%. 

Bydelsutvalget anser at dette klare og beviste avvik fra gjeldende reguleringsbestemmelser fra 
tiltakshavers side, vil ytterligere gjøre dette boområdet trangere og bidra til at området 
mister sitt småhusbebyggelsespreg. 

Argumentet om at en nabo ikke har bemerkinger til tiltaket er forståelig da denne nabo ikke 
vil ha innsyn til tiltaket, da tiltaket i hovedsak bare kan sees fra denne nabos garasje, og 
dermed ikke kan vektlegges i særlig grad. 

Bydelsutvalget finner at i denne sak er det forholdet til gjeldene reguleringsplan og tillatt 
BYA som både må og skal være avgjørende. 
Vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg finner grunn til å omgjøre plan- og bygningsetatens tillatelse av 
26.05.06 og 19.07.06 om i medhold av plan- og bygningslovens §7 å gi dispensasjon fra 
gjeldende regulering hva gjelder makimalt tillatt grense for utnyttelse (BYA).  
 
Klager fra Heidi Scheie, Helge Onsum og advokat Yngve von Ahnen tas til følge. 
 

 Sak 57 /07  Forespørsel om sykkelparkeringsplasser i bydelen 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg ber om at det etableres sykkelparkeringsplasser med mulighet for 
forsvarlig låsing ved alle T-banestasjoner langs linje 1 og 2. I tillegg må det etableres 
sykkelparkering sentralt i de tre sentra Slemdal, Vinderen og Røa. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg ber om at det etableres sykkelparkeringsplasser med mulighet for 
forsvarlig låsing ved alle T-banestasjoner langs linje 1 og 2. I tillegg må det etableres 
sykkelparkering sentralt i de tre sentra Slemdal, Vinderen og Røa. 
 
Elenor W. Holther (H) fremmet utsettelsesforslag da det ikke er innkommet svar fra Velene i 
denne sak.   



Utsettelsesforslaget falt med 11 (5H+2Frp+2SV+2A) stemmer mot 3 (2H+1V) stemmer. 
 
BMS-komiteens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg ber om at det etableres sykkelparkeringsplasser med mulighet for 
forsvarlig låsing ved alle T-banestasjoner langs linje 1 og 2. I tillegg må det etableres 
sykkelparkering sentralt i de tre sentra Slemdal, Vinderen og Røa. 
 

 Sak 58 /07  Ønske om strakstiltak i Gjøaveien/Holmenveien 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
BMS ber Samferdselsetaten å utrede trafikkforholdene i Gjøaveien/Holmenveien med tanke 
på å omregulere Gjøaveien fra gang/sykkelvei til boligvei. Det foreslås å sette opp 
vikepliktskilt i Gjøaveien før utkjøring i Dalsveien. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg ber Samferdselsetaten å utrede trafikkforholdene i 
Gjøaveien/Holmenveien med henblikk på å hindre gjennomgangstrafikken i Gjøaveien. 
Denne  sak må sees i sammenheng med det åpenbare feil tellegrunnlag fra BMS-sak 32/07 
Viggo Hansteens vei 26.  
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg ber Samferdselsetaten å utrede trafikkforholdene i 
Gjøaveien/Holmenveien med henblikk på å hindre gjennomgangstrafikken i Gjøaveien. Denne  
sak må sees i sammenheng med det åpenbare feil tellegrunnlag fra BMS-sak 32/07 Viggo 
Hansteens vei 26.  
 

 Sak 59 /07  Viggo Hansteensvei 26. Planforslag til offentlig ettersyn 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar brev fra Multiconsult til orientering. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg finner det helt uakseptabelt at man benytter målinger fra 1990. Det 
forutsettes at nye målinger iverksettes straks. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg finner det helt uakseptabelt at man benytter målinger fra 1990. Det 
forutsettes at nye målinger iverksettes straks. 
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 Sak 60 /07  Dam Voksenkollveien Øvre og Nedre   Befaringer og 
tiltak 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar saken til orientering. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens foslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg tar saken til orientering. 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar saken til orientering. 
 

 Sak 61 /07  Kommuneplan 2008 - godkjent planprogram 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalget tar Kommuneplan 2008 – godkjent planprogram, til orientering. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteens forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalget tar Kommuneplan 2008 – godkjent planprogram, til orientering. 
 
BMS-komiteens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalget tar Kommuneplan 2008 – godkjent planprogram, til orientering. 
 

 Sak 62 /07  Holmenkollbanen 
 
Det ble fremmet omforent forslag til brev sendt Oslo Sporveier  Drift, med kopi til  
Byrådet, Oslo bystyre – gruppeledere, Styret i Oslo Sporveier, Adm. Direktør i Oslo 
Sporveier Holding: 
 
HOLMENKOLLBANEN – SPØRSMÅL TIL OSLO SPORVEIER  
 
For brukere av Holmenkollbanen er det et problem at linjen har stor uregularitet i avgangene. 
Oslo Sporveier leverer en alt for dårlig tjeneste til bydelens innbyggere når det gjelder 
Holmenkollbanen. Reisende opplever stadig at trikken ikke kommer, eller kommer for sent. 
Dette er fullstendig uakseptabelt. Et offentlig transportsystem må være forutberegnlig for 
brukerne, som ofte er avhengig av dette transportmidlet til å fra arbeide, skole eller annen 
aktivitet.  
 
Vi har registrert at Oslo Sporveier nærmest bruker synkende antall brukere av 
Holmenkollbanen som et alibi for ikke å satse på denne linjen. Når en tjeneste ikke 
tilfredsstiller brukernes krav og behov, vil de naturligvis slutte å bruke tjenesten og heller 
benytte alternative løsninger, som i dette tilfellet i stor grad vil være bilen. Under andre 
omstendigheter ville vi bydelspolitikere, når en tjenesteleverandør ikke oppfyller sine 
forpliktelser, heve kontrakten og sette den bort til en annen leverandør. Det er ikke mulig hva 
gjelder Holmenkollbanen og derfor påhviler det Oslo Sporveier en særdeles stor plikt til å 
levere en transporttjeneste som holder et akseptabelt nivå. Vi som bydelspolitikere ønsker at 



persontransporten i bydelen i større grad blir basert på kollektivtransport. Vi ønsker en 
redusert biltrafikk i hele bydelen. For å få dette til er Oslo Sporveier vår viktigste partner. 
Dette må Oslo Sporveier, som et kommunalt eiet transportselskap ta innover seg.   
 
Bydelsutvalget er således sterkt bekymret for utviklingen og registrerer en manglende 
interesse hos Oslo Sporveier til å prioritere Holmenkollbanen. Som innbyggernes felles 
representant overfor Oslo Sporveier, og med det politisk ansvaret vi har for at bydelen tilbyr 
innbyggerne et vel fungerende kollektiv tilbud, som fungerer hver dag hele året, vil vi be Oslo 
Sporveier om å besvarer følgende spørsmål, i vårt møte i Bydelsutvalget, torsdag 10. mai 
2007, kl. 17.15 på Servicetorget, Sørkedalsveien 148, 0774 Oslo. 
 
1. Bydelsutvalget krever oversendt en oversikt over regulariteten i alle avganger på 

Holmenkollbanen de siste to årene. Oversikten må inneholde alle forsinkelser eller 
kanseleringer av avganger og hva som har vært årsaken til disse hendelsene.  

 
2. Bydelsutvalget vil be Oslo Sporveier om en orientering om hvilke tiltak som 

planlegges eller skal gjennomføres for å øke regulariteten i avgangene, og oppgradere 
vognmateriellet, skinnegang og stasjoner. Samtidig vil vi ha opplyst når alle stasjoner 
vil være oppgradert til universell standard (tilrettelegging for funksjonshemmende) på 
Holmenkollbanen. 

 
3. Bydelsutvalget ønsker også en nærmere orientering fra Oslo Sporveier om status for 

arbeidet med forlengelsen av Holmenkollbanen til Tryvannstårnet. Dette er et tiltak 
som sammen med eventuelle restriksjoner på bilkjøring opp til alpinanlegget vil bidra 
til å redusere biltrafikken betydelig, noe som er et mål for alle partier i bydelen.     

 
4. Bydelsutvalget ønsker å videre en orientering om hvorfor et stort antall T2000 vogner 

er tatt ut av drift, og blitt erstattet med gamle støyende T-banevogner.    
 
Vi tillater oss å be om en bekreftelse på at Oslo Sporveier vil besvare ovennevnte spørsmål i 
vårt møte torsdag 10. mai 2007, kl. 17.15. 
 
Det omforente forslag til brev ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Følgende brev sendes Oslo Sporveier  Drift, med kopi til Byrådet, Oslo bystyre – 
gruppeledere, Styret i Oslo Sporveier, Adm. Direktør i Oslo Sporveier Holding: 
 
HOLMENKOLLBANEN – SPØRSMÅL TIL OSLO SPORVEIER  
 
For brukere av Holmenkollbanen er det et problem at linjen har stor uregularitet i 
avgangene. Oslo Sporveier leverer en alt for dårlig tjeneste til bydelens innbyggere når det 
gjelder Holmenkollbanen. Reisende opplever stadig at trikken ikke kommer, eller kommer for 
sent. Dette er fullstendig uakseptabelt. Et offentlig transportsystem må være forutberegnlig 
for brukerne, som ofte er avhengig av dette transportmidlet til å fra arbeide, skole eller annen 
aktivitet.  
 
Vi har registrert at Oslo Sporveier nærmest bruker synkende antall brukere av 
Holmenkollbanen som et alibi for ikke å satse på denne linjen. Når en tjeneste ikke 
tilfredsstiller brukernes krav og behov, vil de naturligvis slutte å bruke tjenesten og heller 
benytte alternative løsninger, som i dette tilfellet i stor grad vil være bilen. Under andre 
omstendigheter ville vi bydelspolitikere, når en tjenesteleverandør ikke oppfyller sine 
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forpliktelser, heve kontrakten og sette den bort til en annen leverandør. Det er ikke mulig hva 
gjelder Holmenkollbanen og derfor påhviler det Oslo Sporveier en særdeles stor plikt til å 
levere en transporttjeneste som holder et akseptabelt nivå. Vi som bydelspolitikere ønsker at 
persontransporten i bydelen i større grad blir basert på kollektivtransport. Vi ønsker en 
redusert biltrafikk i hele bydelen. For å få dette til er Oslo Sporveier vår viktigste partner. 
Dette må Oslo Sporveier, som et kommunalt eiet transportselskap ta innover seg.   
 
Bydelsutvalget er således sterkt bekymret for utviklingen og registrerer en manglende 
interesse hos Oslo Sporveier til å prioritere Holmenkollbanen. Som innbyggernes felles 
representant overfor Oslo Sporveier, og med det politisk ansvaret vi har for at bydelen tilbyr 
innbyggerne et vel fungerende kollektiv tilbud, som fungerer hver dag hele året, vil vi be Oslo 
Sporveier om å besvarer følgende spørsmål, i vårt møte i Bydelsutvalget, torsdag 10. mai 
2007, kl. 17.15 på Servicetorget, Sørkedalsveien 148, 0774 Oslo. 
 
1. Bydelsutvalget krever oversendt en oversikt over regulariteten i alle avganger på 

Holmenkollbanen de siste to årene. Oversikten må inneholde alle forsinkelser eller 
kanseleringer av avganger og hva som har vært årsaken til disse hendelsene.  

 
2. Bydelsutvalget vil be Oslo Sporveier om en orientering om hvilke tiltak som 

planlegges eller skal gjennomføres for å øke regulariteten i avgangene, og oppgradere 
vognmateriellet, skinnegang og stasjoner. Samtidig vil vi ha opplyst når alle stasjoner 
vil være oppgradert til universell standard (tilrettelegging for funksjonshemmende) på 
Holmenkollbanen. 

 
3. Bydelsutvalget ønsker også en nærmere orientering fra Oslo Sporveier om status for 

arbeidet med forlengelsen av Holmenkollbanen til Tryvannstårnet. Dette er et tiltak 
som sammen med eventuelle restriksjoner på bilkjøring opp til alpinanlegget vil bidra 
til å redusere biltrafikken betydelig, noe som er et mål for alle partier i bydelen.     

 
4. Bydelsutvalget ønsker å videre en orientering om hvorfor et stort antall T2000 vogner 

er tatt ut av drift, og blitt erstattet med gamle støyende T-banevogner.    
 
Vi tillater oss å be om en bekreftelse på at Oslo Sporveier vil besvare ovennevnte spørsmål i 
vårt møte torsdag 10. mai 2007, kl. 17.15. 
 

 Sak 63 /07  Luftkvaliteten i Oslo - årsrapport 2006 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar årsrapport 2006 vedrørende luftkvaliteten i Oslo til orientering. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg tar årsrapport 2006 vedrørende luftkvaliteten i Oslo til orientering. 
Vestre Aker bydelsutvalg ville se det som naturlig at det iverksettes målinger langs Rv 168 i 
Vestre Aker bydel og i Vækerøveien mellom Røa og Bjørnsletta stasjon. Vi vil bemerke at det 
ikke er foretatt målinger i morgenrushet og anbefaler at slike målinger iverksettes. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 



Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg tar årsrapport 2006 vedrørende luftkvaliteten i Oslo til orientering. 
Vestre Aker bydelsutvalg ville se det som naturlig at det iverksettes målinger langs Rv 168 i 
Vestre Aker bydel og i Vækerøveien mellom Røa og Bjørnsletta stasjon. Vi vil bemerke at det 
ikke er foretatt målinger i morgenrushet og anbefaler at slike målinger iverksettes. 
 

 Sak 64 /07  Innføring av miljøeffektivitet/miljøledelse i Oslo 
kommune 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg slutter seg til bydelsadministrasjonens framdriftsplan. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg slutter seg til bydelsadministrasjonens framdriftsplan. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg slutter seg til bydelsadministrasjonens framdriftsplan. 
 

 Sak 65 /07  Høring ny forskrift om standardvedtekter for 
kommunale barnehager i Oslo 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens uttalelse til den foreslåtte forskrift om 
standardvedtekter for kommunale barnehager. 
 
Tove Ore (H) fremmet følgende forslag til endring § 19. Overgangsbestemmelser 1 setning: 
Foresatte som har søkt om barnehageplass før 01.01.2007 får ansiennitet fra søkerdato 
 
Bydelsdirektørens forslag med Høyres endringsforslag til  § 19. Overgangsbestemmelser ble 
enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens uttalelse til den foreslåtte forskrift om 
standardvedtekter for kommunale barnehager med følgende endring i § 19. 
Overgangsbestemmelser 1 setning:  Foresatte som har søkt om barnehageplass før 
01.01.2007 får ansiennitet fra søkerdato. 
 

 Sak 66 /07  Søknad om frivillighetsmidler 2007 
 
Bydelsdirektøren delte ut brev fra Byrådsavdeling for velferd og sosiale tjenester;  Fordeling 
av intensivmidler – videreutvikling eldresentrene.   Bydelens eldresenter får kr. 834.000 til 
fordeling. 
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 Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1 Søknad om støtte til Vinderen barnekor innvilges med kr. 3.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
2 Søknad om støtte til NHF vestre Aker innvilges med kr. 5.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
3 Søknad om støtte til Hovseter fritidsklubb innvilges med kr. 6.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
4 Søknad om støtte til Kor X innvilges med kr. 2.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
5 Søknad om støtte til Vestre Aker frivillighetssentral innvilges med kr. 5.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
6 Søknad om støtte til Veterankorpskonserten innvilges med kr. 2.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
7 Søknad om støtte til Lions club Oslo –Røa avslås. 

Begrunnelse: Tiltaket ligger under ordinær drift av Lions Clubs virkeområde 
 
8 Søknad om støtte til Røa eldresenter innvilges med kr. 8.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
9 Søknad om støtte til Trygve Christensen. Bokutgivelse avslås. 

Begrunnelse: Det gis ikke tilskudd til lønn for aktiviteter 
 
10 Søknad om støtte til Røapensjonistenes sanggruppe innvilges med kr. 2.500 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
11 Søknad om støtte til Deichmanske bibliotek avslås. 

Begrunnelse: Prosjektor til eget bruk bør gå under drift av biblioteket 
 
12 Søknad om støtte til Ready innvilges med kr.15.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
Bydelen bør støtte opp om jubileumsdager for bydelens idrettslag 

 
13 Søknad om støtte til Vestre Aker strykeorkester innvilges med kr. 4.000 til instruktør  til 

konsertene 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 

 
14 Søknad om støtte til PTA innvilges med kr. 3.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
15 Søknad om støtte til Hvostua innvilges med kr. 4.500 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt d) 
 
16 Søknad om støtte til Hovstua avslås. 

Begrunnelse: Har fått til annet tiltak 
 
17 Søknad om støtte til Hovstua avslås. 

Begrunnelse: Har fått til annet tiltak 
 



18 Søknad om støtte til Hovstua avslås. 
Begrunnelse: Har fått til annet tiltak 

 
19 Søknad om støtte til Lystharmonikerne innvilges med kr. 2.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
20 Søknad om støtte til Styret for fellesarealet Holmen innvilges med kr. 5.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) og b) 
 
21 Søknad om støtte til Vestre Aker husflidlag avslås. 

Begrunnelse: Går under drift av aktiviteter i foreningen 
 
22 Søknad om støtte til Beboere i området rundt Smestadparken innvilges med kr. 2.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt b) 
23 Søknad om støtte til Ris skoles venner avslås. 

Begrunnelse: Støtten skal ikke dekke drift av tiltak. 
 
24 Søknad om støtte til Skogen Boligsameie innvilges med kr. 7.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
25 Søknad om støtte til ADHD-foreningen avslås. 

Begrunnelse: Tiltakene gjelder få beboere i vår bydel. Tiltakene må anses å komme under 
ordinær drift av foreningen  

 
26 Søknad om støtte til Longship group avslås.  

Begrunnelse: Tiltaket gjelder ikke bydel Vestre Aker 
 
27 Søknad om støtte til Eldrekonsulent i Vestre Aker innvilges med kr. 5.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
28 Søknad om støtte til Oslo Nord-vest revmatikerforening avslås. 

Begrunnelse: Tiltaket gjelder i stor grad ikke vår bydel 
 
29 Søknad om støtte til Skaperlyst avslås 

Begrunnelse: Bør dekkes av drift/ publikumsbesøk. 
 
30 Søknad om støtte til Vestre Aker Skiklubb innvilges med kr. 8.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
31 Søknad om støtte til Heming innvilges med kr.6.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
32 Søknad om støtte til Torshovkorpset avslås 

Begrunnelse: Tiltaket kommer ikke inn under retningslinjene. 
 
Tove Ore (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
 
Høyre foreslår følgende endringer i forhold til det fremlagte forslaget: 
 
På bakgrunn av at Ungdomsrådet har fått kr. 137 000 fra sentralt hold for utdeling til barne- 
og ungdomstiltak, oversender BU søknader angående denne gruppen til rådet. Bydelens 
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eldresentre har nylig fått en sentral ekstrabevilgning for 2007 på kr. 417 000 hver og har 
derfor egne midler til de omsøkte tiltakene.  Søknadene dette gjelder er følgende: 
 
Søknad 1 Vinderen Barnekor   kr.   3000 til Ungdomsrådet 
Søknad 3 Hovseter Fritidsklubb  kr.   6000 til Ungdomsrådet 
Søknad 7 Røa Eldresenter   kr.   8000 til Eldresenteret 
Søknad 18 Hovstua      til Ungdomsrådet 
Søknad 23 Ris skoles venner     til Ungdomsrådet 
Søknad 24 Skogen boligsameie  kr.   7000 til Ungdomsrådet 
Søknad 27 Eldrekonsulent   kr.   5000 til Eldresenteret 
I tillegg vil Høyre avslå/redusere følgende  
søknader: 
Søknad 19 Lystharmonikerne  kr.   2000 
Søknad 20 Styret for fellesarealet Holmen kr.   5000 
Søknad 12 Ready reduseres med  kr. 10000 
 
TOTALT REDUKSJON   kr. 46000 
 
Følgende søknader foreslår Høyre får økt/ny støtte: 
 
Søknad   2 NHF Vestre Aker   kr.   5000 
Søknad 16 Hovstua Bordtennisbord  kr.   8000 
Søknad 21 VA husflidslag   kr.   4000 
Søknad 29 Skaperlyst    kr.   5000 
Søknad 32 Torshovkorpset   kr.   8000 
TOTALT ØKNING    kr. 30000 
 
De resterende midlene, kr. 16.000, foreslår Høyre beholdes som en reserve da det av erfaring 
ofte er tiltak i løpet av det resterende budsjettåret BU ville ønsket å støtte, men ikke har 
midler til uten da eventuelt måtte ta fra andre budsjettposter. Eventuelle ubenyttede midler 
overføres til neste års Frivillighetsmidler. 
 
Vi vil presisere at søknad 22 til Smedstadparken innvilges under forutsetning at de går til bord 
og benker. 
 
Det ble stemt over Høyres forslag søknad nr. 24.  Forslaget om søknaden oversendes 
Ungdomsrådet ble vedtatt med 10 (8H+2F) stemmer mot 5 (2SV+2A+1V) stemmer. 
 
Høyres forslag søknad nr. 19 Lystharmonikerne, avslås ble vedtatt med 11 (8H+2Frp+1A) 
stemmer mot 4 (2SV+1A+1V) stemmer. 
 
Søknad nr. 29 Skaperlyst kr.   5.000.- ble vedtatt med 13 (8H+2Frp+2A+1V) stemmer mot 2 
(2SV) stemmer. 
 
Bydelsdirektøren trakk da sitt forslag. 
 
Høyres resterende forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
1. Søknad om støtte til Vinderen oversendes Ungdsområdet. 
 



2. Søknad om støtte til NHF vestre Aker innvilges med kr. 10.000 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 

 
3.  Søknad om støtte til Hovseter fritidsklubb oversendes Ungdosmrådet.  
 
4.  Søknad om støtte til Kor X innvilges med kr. 2.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
5. Søknad om støtte til Vestre Aker frivillighetssentral innvilges med kr. 5.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
6.  Søknad om støtte til Veterankorpskonserten innvilges med kr. 2.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
7.  Søknad om støtte til Lions club Oslo –Røa avslås. 

Begrunnelse: Tiltaket ligger under ordinær drift av Lions Clubs virkeområde 
 
8.  Søknad om støtte til Røa eldresenter overføres Eldresenteret da eldresenteret er innvilget 

intensivmidler. 
 
9.  Søknad om støtte til Trygve Christensen. Bokutgivelse avslås. 

Begrunnelse: Det gis ikke tilskudd til lønn for aktiviteter 
 
10. Søknad om støtte til Røapensjonistenes sanggruppe innvilges med kr. 2.500 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
11. Søknad om støtte til Deichmanske bibliotek avslås. 

Begrunnelse: Prosjektor til eget bruk bør gå under drift av biblioteket 
 
12. Søknad om støtte til Ready innvilges med kr. 5.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
Bydelen bør støtte opp om jubileumsdager for bydelens idrettslag 

 
13. Søknad om støtte til Vestre Aker strykeorkester innvilges med kr. 4.000 til instruktør  til 

konsertene 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 

 
14.  Søknad om støtte til PTA innvilges med kr. 3.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
15.  Søknad om støtte til Hvostua innvilges med kr. 4.500 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt d) 
 
16.  Søknad om støtte til bordtennigsbort på Hovstua innvilges med kr. 8.000. 
 
17.  Søknad om støtte til Hovstua avslås. 

Begrunnelse: Har fått til annet tiltak 
 
18.  Søknad om støtte til Storskjerm på Hovstua oversendes Ungdomsrådet. 
 
19.  Søknad om støtte til Lystharmonikerne avslås.  
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20.  Søknad om støtte til Styret for fellesarealet Holmen avslås. 
 
21.  Søknad om støtte til Vestre Aker husflidlag innvilges med kr. 4000.. 
 
22. Søknad om støtte til Beboere i området rundt Smestadparken innvilges med kr. 2.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt b).  Bydelsutvalget vil 
presisere at søknaden innvilges under forutsetning av at de går til bord og benker. 

 
23.  Søknad om støtte til Ris skoles venner oversendes Ungdomsrådet. 
 
24.  Søknad om støtte til Skogen Boligsameie oversendes Ungdomsrådet. 
 
25.  Søknad om støtte til ADHD-foreningen avslås. 

Begrunnelse: Tiltakene gjelder få beboere i vår bydel. Tiltakene må anses å komme under 
ordinær drift av foreningen  

 
26. Søknad om støtte til Longship group avslås.  

Begrunnelse: Tiltaket gjelder ikke bydel Vestre Aker 
 
27.  Søknad om støtte til Eldrekonsulent i Vestre Aker overføres Eldresenteret. 
 
28. Søknad om støtte til Oslo Nord-vest revmatikerforening avslås. 

Begrunnelse: Tiltaket gjelder i stor grad ikke vår bydel 
 
29. Søknad om støtte til Skaperlyst innvilges med kr. 5.000. 
 
30. Søknad om støtte til Vestre Aker Skiklubb innvilges med kr. 8.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
31. Søknad om støtte til Heming innvilges med kr.6.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
32. Søknad om støtte til Torshovkorpset innvilges med kr. 8.000. 

Begrunnelse: Flere av bydelens beboere spiller i koprset. 
 

De resterende midlene, kr. 16.000,- beholdes som en reserve da det av erfaring ofte er tiltak i 
løpet av det resterende budsjettåret Bydelsutvalget ville ønsket å støtte, men ikke har midler 
til uten da eventuelt måtte ta fra andre budsjettposter. Eventuelle ubenyttede midler overføres 
til neste års Frivillighetsmidler. 
 

 Sak 67 /07  Årsrapport for tilsynet på Hovseterhjemmet 2006 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget bes om å ta tilsynsutvalgets årsrapport til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsutvalgets årsrapport til orientering. 
 



 Sak 68 /07  Utvidelse av omsorgstrappen – opprettelse av 
innsatsteam 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker tar informasjon om utvidelse av omsorgstrappen – 
opprettelse av innsatsteam til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget i bydel Vestre Aker tar informasjon om utvidelse av omsorgstrappen – 
opprettelse av innsatsteam til orientering. 
 

 Sak 69 /07  Brukernes vurdering av sosialtjenesten  – resultater fra 
en spørreundersøkelse, november 2006. 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar brukerundersøkelsen innen sosialtjenesten til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar brukerundersøkelsen innen sosialtjenesten til orientering. 
 

 Sak 70 /07  Fratreden og nytt valgoppgjør for Venstre i Vestre Aker 
bydelsutvalg 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 

 Sak 71 /07  Tilsynutvalgets tilsyn ved Vinderen bo- og servicesenter 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapportene og kommentarene til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapportene og kommentarene til orientering. 
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 Sak 72 /07  Vedlikehold av turvei mellom Rikshospitalet og 
Sognsvann 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar Friluftsetatens svar til orientering. 
 
Bjørn Øiulfstad (H) fremmet følgende forslag: 
BU-leder skriver brev til Statsbygg vedrørende vedlikehold av turveien mellom Rikshospitalet 
og Sognsvann.. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
BU-leder skriver brev til Statsbygg vedrørende vedlikehold av turveien mellom Rikshospitalet 
og Sognsvann.. 
 

 Sak 73 /07  Parkeringssituasjon for brukere, besøkende og ansatte 
på parkeringsplass foran  FO- bygget  Justeringer av 
inngåtte avtaler Sak til BU 12/4-07 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Saken legges frem uten innstilling.  Det ble framlagt en oversikt over de gjeldende premisser 
for parkeringen. 
 
Det ble fremmet følgende omforente forslag til brev sendt Høegh Eiendom: 
 
Vestre Aker bydelsutvalg beklager at det ikke er fri parkering utenfor FO-bygget etter kl. 
17.00.  
Bydelsutvalget henstiller om at dette innføres snarest mulig. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Følgende brev sendes Høegh Eiendom: 
 
Vestre Aker bydelsutvalg beklager at det ikke er fri parkering utenfor FO-bygget etter kl. 
17.00.  
Bydelsutvalget henstiller om at dette innføres snarest mulig. 
 

 Sak 74 /07  Søknad tilskudd rusmiddletiltak orientering til BU 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering 
 



 Sak 75 /07  Søknad om utvidet areal for uteservering Tid kafè og 
Det lille ekstra 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg har ingen innvendinger til at Tid kafè og Det lille ekstra får 
skjenkebevilling for utvidet område ute. 
 
Eleneor W. Holther (H) fremmet følgende forslag:   
Vestre Aker bydelsutvalg går imot at Tid Kafe og Det lille ekstra får skjenkebevilling for 
utvidet område ute. da bydelsutvalget ikke ønsker utvidelse i et boligmiljø. 
 
Begrunnelse: 
Kafeen er i et boligmiljø og utvidet skjenkebevillig ute vil være til sjenanse for naboer.  Se 
vedlagte kopi av protest fra Berit Hallan, Vækerøveien 201B. 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg går imot at Tid Kafe og Det lille ekstra får skjenkebevilling for 
utvidet område ute. da bydelsutvalget ikke ønsker utvidelse i et boligmiljø. 
 
Begrunnelse: 
Kafeen er i et boligmiljø og utvidet skjenkebevillig ute vil være til sjenanse for naboer.  Se 
vedlagte kopi av protest fra Berit Hallan, Vækerøveien 201B. 
 

 Sak 76 /07  Komitereferater møte 12. april 2007. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Protokoll fra BMS-komiteens møte 19.03.07 tas til orientering 
2. Referat fra styremøte i Røa frivillighetssentral Hovstua 23.01.07 tas til orientering 
3. Referat fra styremøte i Røa frivillighetssentral Hovstua 13.03.07 tas til orientering  
4. Protokoll fra ungdomsrådsmøte 27.02.07 tas til orientering 
5. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen  26.03.07 tas til orientering 
6. Protokoll fra Eldrerådet 26.03.07 tas til orientering 
7. Protokoll fra AU 28.03.07 tas til orientering 
8. Protokoll fra AMU 10.04.07 tas til orientering 
9. Protokoll fra MBU 10.04.07 tas til orientering  
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
1. Protokoll fra BMS-komiteens møte 19.03.07 tas til orientering 
2. Referat fra styremøte i Røa frivillighetssentral Hovstua 23.01.07 tas til orientering 
3. Referat fra styremøte i Røa frivillighetssentral Hovstua 13.03.07 tas til orientering  
4. Protokoll fra ungdomsrådsmøte 27.02.07 tas til orientering 
5. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen  26.03.07 tas til orientering 
6. Protokoll fra Eldrerådet 26.03.07 tas til orientering 
7. Protokoll fra AU 28.03.07 tas til orientering 
8. Protokoll fra AMU 10.04.07 tas til orientering 
9. Protokoll fra MBU 10.04.07 tas til orientering  
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 Sak 77 /07  Årsrapport - Hovstua frivillighetssentral 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar årsrapporten til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar årsrapporten til orientering. 
 

 Sak 78 /07  Status - Vinderen helsestasjon 
 
Følgende omforente forslag : 
Sak legges fram i Bydelsutvalget til neste møte om kostnadsoverslag for reetablering av 
helsestasjon på Vinderen. 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Sak legges fram i Bydelsutvalget til neste møte om kostnadsoverslag for reetablering av 
helsestasjon på Vinderen. 
 
Møtet slutt kl. 21.35 
 
 
 
 
 
 
Elin Horn Galtung       Anne Marie Nordby 
Leder         Sekretær 
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